聖堂報告 復活期第五主日 18/05/2025

- 西南九龍總鐸區將於 6 月 14 日(星期六)舉行「禧年第二 季總鐸區朝聖」,時間由中午 12 時到下午 4 時 30 分,是 次朝聖將到聖老楞佐堂、聖方濟各堂及聖保祿堂,內容包 括堂區導賞及祈禱,詳情請參閱海報。
- 本堂「善會及服務小組」現正招募成員,歡迎有興趣為 天主服務的弟兄姊妹,到聖堂辦事處查詢及報名。用行動 展現「愛與服務,愈顯主榮。」

上述所有報告,已張貼於聖堂各出入口,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位蒞臨聖堂或致電23594407查詢。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement Fifth Sunday of Easter 18th May 2025

- The Southwest Kowloon Deanery will host "The Second Quarter Jubilee Pilgrimage" on June 14th (Saturday) from 12:00 PM to 4:30 PM. The pilgrimage will visit St. Lawrence's Church, St. Francis of Assisi Church, and St. Paul's Parish. It will include guided tours of the churches and prayer sessions. Please refer to the poster for more details.
- 2. Our "Lay Association and Service Group" is currently recruiting members. If you are interested in serving God, please visit the chapel office to inquire and register. Let "Love and Service bring glory to the Lord."

All of the above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!